
Lysator Styrelseprotokoll 2024-05-03
1. Mötets öppnande
Mötet öppnas 17:38

2. Formalia

2.1. Val av mötesprecidie

Nathaniel Mattsson - Ordförande
Johan Holtz - Sekreterare

2.2. Val av justerare tillika rösträknare

Isac Bruce - Justerare tillika rösträknare

2.3. Fastställande av röstlängd

Fastställes till 5 pers
Röstlängd justeras till 6 pers. Felix Riiga dyker upp

2.4. Fastställande av föredragningslista

fastställes med tillägg av:

3. Rapporter och meddelanden

4. Lokalsituationen

4.1. Låssystem

4.2. Övrigt

6. Nolle-P

Våffeldagen har hållits av Andreas Kempe
Gunnar Wickbom filar på kassörsdokumentation Hugo har dock ändrat många detaljer men
överlämning ska förhoppningsvis inte vara så krångligt

Hugo har bokfört lite mer sedan senaste mötet

Smartlås är installerat. Mjukvara för kontroll av låset är på gång att
installeras/konfigureras/utvecklas.

Har satt upp arbetsstationer och nätverk. Alla arbetsstationer är dock inte i helt brukbart skick.



5. Vårmötet

5.1. Propositioner

5.1.1. Andra läsning reglemente

Så som reglementet är skrivet fastställer vi aldrig vad reglementet ska innehålla eller hur det ska
implementeras annat än att det ska fastställas under höstmötet
Nuvarande reglemente säger inget om projekt generellt, tidigare föreningsmöten gillade inte detta.
Endast Projekt Runeberg omnämns specifikt då det är ekonomiskt särskiljt från Lysator i övrigt.

5.1.2. Fastställande av reglemente

Utkastet av reglementet ska läsas upp och förhoppningsvis fastställas så att föreningen inte är
utan reglemente i ett halvår.
Det är utkastet i dess nuvarande version vars innehåll ska vara aktuellt på mötet, det ska göras
mindre justeringar och förtydligar inför mötet.

5.1.3. Ordning kring namnsättning

Förslagsstopp bör ske under mötet precis innan man går till röstning.

Röstningen kommer ske genom "vanlig enkel" preferensröstning, genom sluten votering.

När endast ett förslag står kvar görs en sista röstning mot avslag för att befästa det valda namnet.
Detta görs med öppen votering.

Instruktioner skall vara klara och tydligt uppskrivna innan mötet.

5.2. Övrigt

Inget att ta upp.

6. Nolle-P

6.1. D-sektionen campusvandring

Det samarbetsavtal som D-sektionen föreslagit får godkänt och D-sektionen ska meddelas om
detta. Detaljer kring arrangemang av campusvandringsstation reds ut vid senare tillfälle.

6.2. TEKKENs nollehandbok

Beslutas att vi ska vara med i TEKKENs nollehandbok och godkänner kostnaden för detta (495 kr
för en sida).

6.3. Kalasmottagningen

En nätverks switch krävs för att kunna plugga in alla de enheter vi krävs, bland dessa
skrivaren. Men för tillfället är lokalen åt åtminstone någorlunda brukbar.



Det beslutas att Lysator ska vara med på kalasmottagningen detaljer kring arrangemang reds ut
vid senare tillfälle.

7 Vårgrillning
22:a Maj (sista dagen på läsperioden) även ett bra tillfälle att rea ut möbler från hatt
1000kr beslutas som budget Nathaniel arrangerar

8 Per capsulam

8.1. Låssystem

Vi tog beslut om att köpa in delar till låssystemet:
1849 kr för smartlåset
599 kr för Z-wave antenn
En mindre summa för batterier till låset. Se bokföring...

8.2. Våffeldagen

Vi tog beslut om att våffeldagen skulle hållas och om att vi gav dem en budget. Budget på 700 till
800 kronor gavs.

8.3. STYFEN

Det kom ett förslag om lägre pris till deltagande på STYFEN via Y-sektionen. Vi tackade nej till
erbjudandet.

9 Övriga frågor

9.1. Runebergs insamling

Ökad insamling för arvodering till Aronsson. Styrelsen har ingen särskild anmärkning annat än att
det är kul att projektet rullar på.

9.2. GOTO10

En kille från GOTO10 var på Lysator och pratade om eventuellt samarbete. Nathaniel bad honom
att maila styrelsen med konkreta samarbetsförslag.

9.3. Hur går ekonomin?

Enligt Hugo går den stabilt. Gunnar är intresserad i hur den långsiktiga ekonomin kommer att
fungera. Kassör och ex-kassör får undersöka på egen tid.

10 Mötets avslutande
Avslutas 18:42


